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Του: Χήτα Κωνσταντίνου, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών

ΘΕΜΑ: «Συνεχείς οι αναβολές της κατασκευής της Παράκαμψης Χαλκίδας»

Κύριε Υπουργέ,

Όπως μας ενημέρωσαν κάτοικοι της Χαλκίδας, διαπιστώνονται συνεχείς αναβολές όσον
αφορά την κατασκευή της Παράκαμψης Χαλκίδας, παρόλο που η κατασκευή του έργου
είχε υπογραφεί προ ενός έτους. Όπως χαρακτηριστικά τόνιζε τον Φεβρουάριο
τρέχοντος έτους έγκριτη και έγκυρη ιστοσελίδα, η οποία παρουσιάζει δημόσια έργα
πνοής (είτε βρίσκονται αυτά κατασκευαστικά σε εξέλιξη είτε προ της ενάρξεως
κατασκευής αυτών), σε σχετικό της δημοσίευμα, «…Μέχρι το Πάσχα αναμένεται να
ξεκινήσουν οι πρώτες κατασκευαστικές εργασίες για την Παράκαμψη Χαλκίδας.
Σύμφωνα με πηγές κοντά στην κατασκευή το έργο που υπεγράφη πριν από 10 μήνες
είναι σε φάση προετοιμασίας. Το συγκεκριμένο οδικό έργο ανήκει στα έργα νέας γενιάς
του Υπουργείου Υποδομών και Μεταφορών». https://ypodomes.com/mechri-to-pascha-
i-ekkinisi-ton-ergon-gia-tin-parakampsi-chalkidas-poio-einai-to-
chronodiagramma/?fbclid=IwY2xjawExHV1leHRuA2FlbQIxMAABHTppm2mOsaQpOYd
xPtqkDzKpxBDh8H_bAmJ3ZH6n2bPlf0vjK4W_35vkbA_aem_dYhHcXpUh7UxZCawoT
NdaQ

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεστε όπως μας ενημερώσετε αφενός για τους πραγματικούς λόγους
καθυστέρησης έναρξης των κατασκευαστικών εργασιών σχετικά με την Παράκαμψη
Χαλκίδας κι αφετέρου για τις προθέσεις σας,  προκειμένου οι εν λόγω να
δρομολογηθούν άμεσα;

Ο ερωτών Βουλευτής
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